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Burgemeester Heiliegers
Veiligheid [VRK <Algemeen Bestuur en BestuursCommissie Openbare Veiligheid> + 
Politie + Driehoek]
 Diverse.

 Beleids en tolerantiegrenzen t.b.v. oud-en-nieuw viering met Politie en OM 
besproken en goedgekeurd. Beleid is ongewijzigd t.o.v. 2016; De viering van 
de jaarwisseling is een grootschalige festiviteit met ernstige risico’s voor de 
openbare orde. Het politieoptreden tijdens de viering van de jaarwisseling is er 
op gericht de festiviteiten rustig te laten verlopen, verstoringen van de 
openbare orde in een vroeg stadium te voorkomen, dan wel te herstellen en 
het voorkomen c.q. beperken van high impact misdrijven. Uitgangspunt daarbij 
is het handhaven van de tolerantiegrenzen die voortvloeien uit de 
beleidsuitgangspunten van het bevoegd gezag. 

Als uitgangspunt wordt het volgende niet getolereerd:
 Grootschalige ordeverstoringen.
 Beletten c.q. belemmeren van het politieoptreden of van andere 

medewerkers met een publieke taak. Bij bedreigingen en/of 
mishandelingen worden aanhoudingen gedaan.

 Direct gevaar voor personen of goederen.
 Het belemmeren van de doorgang van het verkeer. Voertuigen en 

voorwerpen waarmee dit wordt uitgevoerd, worden verwijderd.
 Het toebrengen van schade aan de weg of wegmeubilair.
 Het door aard, omvang of tijdsduur van de actie op onaanvaardbare 

wijze schade toebrengen aan derden, zowel materieel als immaterieel.
 Het gooien van vuurwerk, brandbommen, stenen, hout, verf, etc.
 Het in bezit hebben van (zwaar) illegaal vuurwerk. 
 Het gooien van vuurwerk in de richting van medewerkers met een 

publieke taak. Of op een andere wijze door het afsteken van vuurwerk 
direct gevaar voor personen of goederen veroorzaken en/of het 
toebrengen van schade aan derden.

 Maatschappelijk onaanvaardbare zaken zoals discriminatoire 
uitlatingen, geschriften of afbeeldingen en racistische leuzen.

 Overtreding van eventueel uitgevaardigde noodbevelen en 
noodverordeningen.

 Geconstateerd wordt dat in ons basisteam Haarlemmermeer / Haarlemmer-
liede het totaal aan HIC-delicten een lichte daling laat zien ten opzichte van 
dezelfde periode in 2016. Het gaat om een daling van -2%. De daling is 
voornamelijk het gevolg van de afname van het aantal straatroven van januari 
t/m oktober. In 2016 waren dit 23 straatroven ten opzichte van 16 straatroven 
in 2017. Dit komt neer op een afname van -30%. De woninginbraken laten in 
deze periode echter een lichte stijging zien van +2%. In totaal hebben er 406 
woninginbraken plaatsgevonden binnen het werkgebied van basisteam ten 
opzichte van 399 woninginbraken in dezelfde periode vorig jaar.



 Incidenten met betrekking tot GGZ is al een tijd een eenheidsbreed en 
landelijk probleem. Vanaf augustus 2015 bestaat een projectcode die aan 
iedere maatschappelijke klasse gekoppeld kan worden. In Kennemerland is 
het aantal incidenten met de projectcode GGZ in de afgelopen jaren sterk 
toegenomen. In basisteam is het aantal incidenten personen met verward 
gedrag met 40% gestegen in de periode januari-oktober 2017 ten opzichte 
van 2016. In deze casus zal de wethouder Zorg (Van Haeften) ook betrokken 
worden.

 APV harmonisatie met de gemeente Haarlemmermeer is in voorbereiding. Q1 
2018 wordt de APV voorgelegd aan de beide gemeenteraden.

 N1 kavel gemeente Amsterdam evenementen terrein. 
Tweede evenement is aangekondigd. In lijn met onze eerdere positie hebben 
wij bezwaar aangetekend inzake de vergunningverlening. (Beleid i.s.m. 
wethouder Graal – mileu/geluid)

 Archispel jeugd Spaarndam lijkt rustig. Politie houdt ‘vinger aan de pols’.
 Snelheidshandhaving Haarlemmerstraatweg wordt verder uitgebreid. 

Voorstellen voor extra snelheid beperkende maatregelen en 
signaleringssystemen gaan uitgewerkt worden.

MRA [Metropool Regio Amsterdam - Algemeen bestuurlijk]
• Geen bijeenkomst geweest. 

Schiphol [waaronder: Omgevingsraad Schiphol en de Bestuurlijke Regie (BRS)]
• “Wonen en vliegen”
Voormalig demissionair staatssecretaris Dijksma heeft het Luchthavenindelingbesluit 
Schiphol (LIB) ter vaststelling aan de Koning aangeboden. Het besluit treedt per 1 
januari 2018 in werking. 
• Divers > Voorzitter Schiphol kondigt aan dat het aantal vluchten in het 

gebruiksjaar 2017 zeer waarschijnlijk op 495.000 uit zal komen. Het aantal 
nachtvluchten over 2017 is 32.300.

• Divers > De Mer wordt vooralsnog even ‘on hold’ gezet door de staatssecretaris. 
Die gaat zich eerst intern beraden op de uitkomsten van de geluidberekeningen. 
Het ministerie geeft aan dat zij niet heeft geconstateerd dat er fouten zijn 
gemaakt. Schiphol heeft zonder meer goed werk geleverd vindt het ministerie. Er 
zijn echter substantiële verschillen tussen de uitkomsten van de berekeningen 
met het Nederlands rekenvoorschrift en die met Doc 29. Het ministerie wil eerst 
weten waar die verschillen vandaan komen. Het ministerie wil voor alles 
voorkomen dat er straks een Mer ligt die discussie oproept. De huidige discussie 
rond Lelystad laat zien hoe belangrijk het is om toch de tijd te nemen om deze 
stap te zetten, zodat er ook consensus is over het milieueffectrapport als 
objectieve feitenbasis. Wordt vervolgd.

BIO/Burgemeesterskring [Bestuurlijke informeel overleg]
 17 november werkbezoek Heemstede. Nieuwe vormen van burgerparticipatie en 

-initiatief besproken. Voorbeeld Havenlab Heemstede. 
 Afscheid burgemeesters mevrouw Heeremans, de heer Schneiders en de heer 

Weterings.

Aandeelhoudersvergadering Meerlanden
•     Geen vergadering geweest.



Wethouder Graal
GBKZ 
(overleg in september  en december van elk jaar)

Overleg staat gepland op 13 december 2017.

AVA Polanenpark 
(overleg in maart en oktober van elk jaar)

Het  geplande overleg in oktober is verschoven naar 7 december 2017. Dit heeft te 
maken met de beschikbaarheid van de deelnemers.

Meerlanden
(overleg in januari en oktober van elk jaar)

PFO verkeer en vervoer ZKN
Door de MRA en Provincie zijn hoofd snelfiets routes gedefinieerd. Vanuit dit overleg 
wordt ook aandacht gevraagd voor de recreatieve fietsverbindingen. Verder is 
gesproken over de toekomst van dit overleg. Door de fusie van H&S ontstaat er een 
andere regio en wordt aansluiting met de MRA ook als broodnodig gezien. 

Door de provincie is subsidie beschikbaar gesteld voor kleine projecten om de 
bereikbaarheid (fiets, OV e.d) te realiseren. Deze uitvoeringsregels zijn erg strak en 
komt het voor dat latere latere uitvoering van een klein project  dan gepland  de 
subsidie vervalt. Wij gaan in overleg met de Provincie of dit niet anders kan.

Wethouder Van Haeften
Portefeuillehoudersoverleg GR Onderwijs/Vroegtijdige School Verlaters
Niet bijeen geweest

STOPOZ
Niet bijeen geweest
Portefeuillehoudersoverleg Wonen (RAP)
Niet bijeen geweest.

AB Recreatieschap Spaarnwoude
Niet bijeen geweest.

Portefeuillehoudersoverleg RO
Niet bijeen geweest

REO (regionaal economisch overleg)
Niet bijeen geweest.



Portefeuillehoudersoverleg Sociaal Domein
Er ligt een notitie met de stand van zaken RegioRijder, een 
klanttevredenheidsonderzoek RegioRijder en een voortgangsrapportage.  Uit de 
cijfers blijkt dat het nog niet goed gaat, het grootste knelpunt is de beschikbare 
capaciteit, waarbij met de vervoerders wel is afgesproken dat dit na de kerstvakantie 
opgelost is. Haarlem meldt namens de vier gemeenten in Zuid Kennemerland dat op 
basis van deze gegevens het systeem nog niet stabiel genoeg is om per 1 
september het leerlingenvervoer over te dragen.

GR Paswerk
In juli dit jaar is het rapport Schreuders vastgesteld door het bestuur. In dit rapport 
zijn verschillende suggesties gedaan voor de korte en langere termijn. De wethouder 
Sociale zaken Haarlem heeft de suggestie opgepakt om een verkenning uit te voeren 
naar de mogelijke vorming van een Participatie bedrijf. Dit project loopt op dit 
moment, en een eerste document is in december dit jaar te verwachten.

Pfo IASZ
Vergadering gehad over het definitieve rapport Schadelastberekening Uittreding 
HenS van E&Y. (zie ook C-stukken)

Bestuurlijk overleg Volksgezondheid
Niet bij aanwezig geweest i.v.m. andere vergadering

Stivas
Niet bij aanwezig geweest.

Bestuurdersplatform NZKG
Niet bijeen geweest.

MRA RO Zuid Kennemerland
Niet bijeen geweest
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